

香港專業教育學院（柴灣）

學生發展處

通告

有關申請「資助專上課程學生資助計劃」（TSFS）

（2024/2025 年度）

（高級文憑課程學生 適用）

I) 在進行網上申請前，申請人必須先參閱由政府學生資助處所發出之以下文件

申請指引 (TSFS/1A (2024))

http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/pdf/common/Form/tsfs/Guidance_Note_Chi.pdf

證明文件清單 (TSFS/RM (2024))

http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/pdf/common/Form/tsfs/RM_Chi.pdf

申報完整資料的重要性 (TSFS/OM(2024))

http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/pdf/common/Form/tsfs/OM_CHI.pdf

II) 資助計劃申請程序

- 1. 申請人必須先到香港政府一站通 (<http://www.gov.hk/tc/theme/mygovhk/>) 開設帳戶。
- 2. 以該帳戶登入學資處電子通—我的申請(<http://ess.wfsfaa.gov.hk>)遞交有關的資助計劃的電子申請表。
- 3. 資助計劃的網上申請截止日期為 2024 年 10 月 4 日

- 如有疑問，請致電「資助專上課程學生資助計劃」查詢 (熱線電話：2152-9000 / 2802-2345)。

- 或可致電本院學生發展處查詢 (電話：2595-8389)。

學生發展處 啟

2024 年 6 月 27 日



申請指引 (中文版)



香港政府一站通



學資處電子通—我的申請

Hong Kong Institute of Vocational Education (Chai Wan)
Student Development Office
Notice

Tertiary Student Finance Scheme – Publicly-funded Programmes (TSFS)
(2024/2025 Academic Year)
(For Higher Diploma Programme Students only)

I) For students who would like to apply the TSFS Finance Scheme, please read the following documents issued by Student Finance Office (SFO).

Guidance Notes (TSFS/1B (2024))

http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/pdf/common/Form/tsfs/Guidance_Note_Eng.pdf

The Checklist on Documentary Proofs Required (TSFS/RM (2024))

http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/pdf/common/Form/tsfs/RM_Eng.pdf

Importance of Providing True and Complete Information (TSFS/OM (2024))

http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo/pdf/common/Form/tsfs/OM_ENG.pdf

II) Finance Scheme application procedure

- **1. Applicants should go to MyGovHK to create your own account (<http://www.gov.hk/mygovhk/en>).**
- **2. Use your MyGovHK account to login SFO E-Link – My Applications (<https://ess.wfsfaa.gov.hk/>) to submit your finance scheme application form.**
- **3. The deadline of e-submission of the finance scheme application form is 4 October 2024.**

- For enquiry please contact SFO – Tertiary Student Finance Scheme – Publicly-funded Programmes (Hotline 2152 9000 / 2802 2345) or SDO at 2595 8389.

Student Development Office

27 June 2024



Guidance Notes (Eng. Ver.)



MyGovHK



SFO E-Link – My Applications